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PROTOKÓŁ nr 9.2018 

z obrad IX Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  28 maja 2019 r. godz. 13:00,  w Sali 

Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Marcin Małek       Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Kamil Kurzawski                                 Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Wojciech Kozioł     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Stanisława Klag         Sołtys wsi Zabawa 

12. Pan Janusz Dybisz                                                                Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki    Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 
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14. Pan Adam Wójtowic                                                            Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pani Barbara Marcinkowska            Dyrektor GCKiCz w Radłowie 

6. Pani Teresa Rosa           Kierownik MGOPS w Radłowie 

7. Pan Mieczysław Kita                                                    Kierownik ZESUW w Niwce 

8. Pan Konrad Rudziński                                                      Inspektor UM w Radłowie 

9. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

10. Pan Franciszek Kądziela        Inspektor UM w Radłowie 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie IX Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 15 kwietnia             

2019 r.   

4. Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2018  

5. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 r. w kwocie 420 000,00 zł. 

d) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Tarnowskiego 

e) przyjęcia do realizacji zadania pn. Przebudowa drogi polegająca na budowie chodnika  

w ciągu drogi powiatowej nr 1419K w miejscowości Wola Radłowska – Etap I. 

f) przyjęcia do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi polegająca na budowie 

chodnika, przejścia dla pieszych, oświetlenia ulicznego w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 975 odcinek 090 w m. Niwka, Gmina Radłów (odc.090 km 2+391,04 - 2+462,4)”       

g) przyjęcia do realizacji zadania pn. „Wykonanie chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 964 w miejscowości Zabawa odc. 570 od km 1+941,80 – 2+033,62 w granicach 

pasa drogowego na działce nr 870”   

h) zmiany Uchwały Nr IV/25/18  Rady Miejskiej w Radłowie 

z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia   Gminnego Programu Profilaktyki 

i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2019 r.  

i) udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Gminy Szczucin do podjęcia działań na rzecz 

przystąpienia do partnerstwa oraz realizacji Projektu w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego w okresie programowania 

2014-2020 w ramach Osi priorytetowej 5. „Ochrona środowiska”. 

j) nabycia nieruchomości – działka Nr 1032/3 o powierzchni 0,01 ha, w miejscowości 

Wał-Ruda 

k) nabycia nieruchomości – działka Nr 384/15 o powierzchni 0,0118 ha, w miejscowości 

Niwka 

l) sprzedaży nieruchomości - działka Nr 1094/4 o powierzchni 0,0561 ha,                             

w miejscowości Biskupice Radłowskie 

m) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej własnością 

Skarbu Państwa 

7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

8. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

9. Wolne wnioski i zakończenie IX Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 
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W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 13 radnych 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad VIII  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja 2019 roku. 

Pan Radamski  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad VIII  Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie z dnia 28 maja 2019 roku bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VIII  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 28 maja 2019 roku. 

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej za rok 2018 

Temat został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Radłowie w 

dniu 23 maja 2019 roku przez Panią Teresę Rosa – Kierownika MGOPS w Radłowie 

Czy są jeszcze pytania 

Brak pytań 

Pan Madej złożył wniosek aby przyjąć Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2018 

bez czytania  

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 
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Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej za rok 2018 

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

 

Ad 5. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Pan Radamski poruszył temat połączeń autobusowych w miejscowości Siedlec. 

Dotychczasowy przewoźnik świadczy usługę jedynie do końca czerwca br. 

Pan Kapera w imieniu radnej Pani Justyny Kopacz zadał pytanie w sprawie budowy chodnika 

w miejscowości Wał-Ruda od skrzyżowania oraz dokończenie chodnika w stronę śmietany. 

Następnie o głos poprosił Pan Komendant Dominik Rzepecki z uwagi na wcześniejsze 

zobowiązanie nie mógł być na całej sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Jachimek zapytał co dalej po spotkaniu w sprawie bezpieczeństwa w gminie Radłów, 

które odbywało się w Urzędzie Miejskim w Radłowie 

Pan Komendant odpowiedział, że wnioski są procedowane a policja robi bardzo częste 

kontrole trzeźwości oraz zwiększyła ilość patroli na ulicach gminy. 

W sprawie posterunku widnego to niestety nie powstanie on w Radłowie. Bezpieczeństwem 

na zbiorniku wodnym zajmuje się WOPR zgodnie z zawartym porozumieniem i będą 

wzmożone kontro9le na akwenie. Celem policji jest aby wszystko w gminie działało jak 

najlepiej. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że interpelacje w sprawie chodników zostaną odesłane do 

odpowiednich instytucji. 

Pan Komendant zachęcał do poruszania się na terenie gminy rowerem, ponieważ gmina jest 

bardzo atrakcyjnym miejscem. 

Zachęcił mieszkańców do korzystania z jego pomocy podczas cotygodniowego dyżuru w 

każdy poniedziałek od godziny 17.00 w siedzibie w Żabnie. Pan Komendant podziękował za 

zaproszenie na sesję rady miejskiej i opuścił obrady. 

 

 

Ad 6. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 
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a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/60/19 

 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019   

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/61/19 

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 r. w kwocie 420 000,00 zł  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały 

Głosowanie: 9 radnych głosowało za, 1 radny był przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu 

Uchwała Nr IX/62/19 

 

d) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Tarnowskiego 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 
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Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/63/19 

 

e) przyjęcia do realizacji zadania pn. Przebudowa drogi polegająca na 

budowie chodnika  w ciągu drogi powiatowej nr 1419K w miejscowości 

Wola Radłowska – Etap I. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/64/19 

 

f) przyjęcia do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi polegająca na budowie 

chodnika, przejścia dla pieszych, oświetlenia ulicznego w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 975 odcinek 090 w m. Niwka, Gmina Radłów (odc.090 km 

2+391,04 - 2+462,4)”       

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/65/19 

 

g)   przyjęcia do realizacji zadania pn. „Wykonanie chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 964 w miejscowości Zabawa odc. 570 od km 1+941,80 – 

2+033,62 w granicach pasa drogowego na działce nr 870”   

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 
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Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr IX/66/19 

 

h)  zmiany Uchwały Nr IV/25/18  Rady Miejskiej w Radłowie 

z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia   Gminnego Programu 

Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.   

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, 1 radny był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr IX/67/19 

 

i)  udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Gminy Szczucin do podjęcia 

działań na rzecz przystąpienia do partnerstwa oraz realizacji Projektu w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Małopolskiego w okresie programowania 2014-2020 w ramach Osi 

priorytetowej 5. „Ochrona środowiska”. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Pan Burmistrz wyjaśnił na czym polega ta uchwała i jakie korzyści niesie dla gminy Radłów 

Pan przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do tej uchwały. 

Brak pytań  

Odczytanie uchwały i głosowanie 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/68/19 

 

j)   nabycia nieruchomości – działka Nr 1032/3 o powierzchni 0,01 ha, w 

miejscowości Wał-Ruda 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 
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Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/69/19 

 

k) nabycia nieruchomości – działka Nr 384/15 o powierzchni 0,0118 ha, w 

miejscowości Niwka 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/70/19 

 

l) sprzedaży nieruchomości - działka Nr 1094/4 o powierzchni 0,0561 ha,                             

w miejscowości Biskupice Radłowskie 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/71/19 

 

m) nieodpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Radłów nieruchomości będącej 

własnością Skarbu Państwa 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytanie projektu uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr IX/72/19 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy 
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Wznowiono obrady 

 

 

Ad.7. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad – Odpowiedzi na Interpelację 

Radnych  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że będą prowadzone rozmowy z firmą przewozową JANPOL aby 

zapewnić mieszkańcom Siedlca dostęp do komunikacji publicznej. 

Pan Burmistrz poprosił Pana sołtysa Pajdę o przekazanie informacji radnej Pani Justynie 

Kopacz, że na daną chwilę brak jest dostępnych środków na budowę i dokończenie 

chodników. 

Zwrócimy się do Pana Gawina z zapytaniem jak wygląda sprawa chodników w stronę 

północną miejscowości Wał-Ruda 

Będziemy się starać o pozyskanie środków z ministerstwa natomiast nie jest jeszcze wiadomo 

jak ten temat będzie wyglądał po majowych podtopieniach 

Pan Burmistrz podziękował Strażakom z Radłowa, Woli Radłowskiej, Wał-Rudy, Zabawy i 

Marcinkowic za wszelka pomoc w tych trudnych majowych dniach. 

Powiedział również, że konieczna jest znajomość stan śluz ponieważ w obliczu zagrożenia 

okazało się, że skradziono obciążniki do zasuw a tym samym narażono mieszkańców na 

niebywałe straty. 

Pan Burmistrz powiedział, że niedługo bo ma nadzieję, że w czerwcu uda się powołać spółkę 

wodną, która swoją działalność mogła by rozpocząć od stycznia przyszłego roku. 

 

 

Ad. 8. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  
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Pan Burmistrz powiedział, że dobiega końcowi remont remizy OSP w Zabawie. Udało się 

pozyskać środki w kwocie 38 tys. zł. na to zadanie. Zauważył również, że na ulicy Glowskiej 

obok wału są bardzo duże ubytki w jezdni i będziemy się tym zajmować. Podziękował 

radnym Rady Miejskiej w Radowie za przegłosowanie Zdrochca, gdyż to zadanie ma być do 

końca roku wykonane. Pan Burmistrz poinformował zebranych, że nazajutrz nastąpi otwarcie 

dioram. Wydana została nowa książka Pana Trytka promująca nasz region. Wniosek zosanie 

złożony do mecenatu na pozyskanie środków zewnętrznych na rekonstrukcję bitwy 

radłowskiej. Ostatni temat interesujący mieszkańców to powstający żłobek. Nabory ruszą 

około listopada i miejmy nadzieję, że będzie tyle chętnych dzieci. 

Ad. 9 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie IX 

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Padło powiedział o wyrwie w drodze i o konieczności zabezpieczenia szlabanem. 

Poruszył również temat zaboru mienia osób fizycznych przez rzekę Dunajec i czy w 

zaistniałej sytuacji są przewidziane jakieś odszkodowania. 

Pan Burmistrz odparł, że trzeba pisać do Wód Polskich ponieważ to ta instytucja odpowiada 

za rzeki. 

Pani Kusior zapytała co z drogami osiedlowymi, kiedy nastąpi ich remont. 

Pan Burmistrz poprosił o cierpliwość, ponieważ został złożony wniosek do  funduszu dróg 

samorządowych i czekamy na rozpatrzenie. 

Pan Sarnecki poruszył trzy sprawy: 

1. cmentarz z i Wojny światowej w miejscowości Biskupice Radłowskie 

2. Słup graniczny i zarośla obok niego 

3. W dniu 1 września odbędzie się Bitwa Radłowska o most w Biskupicach Radłowskich 

i czy do tego czasu będzie zrobione oświetlenie. 

4. W miejscowości Biskupice Radłowskie rzeka Dunajec zabrała około 2 hektarów 

błonia wiejskiego i czy przewidziana jest jakaś rekompensata dla wsi. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że w sprawie zaboru mienia wiejskiego przez rzekę Dunajec 

napiszemy z urzędu do Wód Polskich. W sprawie słupa granicznego prowadzone są obecnie 

rozmowy w sprawie wykupu części działki na rzecz gminy.  
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Pan Janicki w sprawie oświetleni w miejscowości Biskupice Radłowskie jest 

zapotrzebowanie na 2 lub 3 słupy. Opłata za zasilanie jest dosyć wysoka i wynosi około 100 

złotych. Koszt oświetlenia pomnika wyniesie około 10 tysięcy złotych.  

Pan Madej zasugerował, że zamiast słupów można zakupić agregaty 

Pan Wódka powiedziała, że lampy w Marcinkowicach świecą się całą noc. 

Pan Dybisz zapytał o drogę między Zdrochcem a Zabawą. Powiedział również, że nie ma 

dobrej współpracy z TAURONEM j jak jest awaria to musi ich straszyć, że złoży skargę. Pan 

Dybisz podziękował za remizę 

Pani Klag poprosiła o dopilnowanie sąsiada z ulicy Szkolnej, który powoduje lokalne 

podtopienia. Poprosiła o zmobilizowanie na piśmie.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że rów był robiony w 2011 lub 2012 roku. 

Pan Chrobak zapytał na jakim etapie jest plac zabaw 

Pan Janicki miał być robiony w maju ale z uwagi na deszcze termin robót został przesunięty. 

Pan Janicki powiedział, że informował Wody Polskie o szkodach ponoszonych przez 

miejscowości ale trzeba zrobić zdjęcia i ponowić prośbę 

Pan Burmistrz obiecał, że w najbliższy poniedziałek uda się do Posła Krajewskiego z prośbą o 

zainteresowanie tym tematem 

Pan Chrobak zapytał co z cmentarzem z I Wojny Światowej 

Pan Burmistrz odpowiedział, że złożone są projekty na Glów i Niwkę i trzeba czekać 

Pan Sarnecki powiedział, że jezioro idące do Dunajca jest całe zarośnięte 

Pan Burmistrz powiedział, że z uwagi na trudne warunki pogodowe bezrobocie przysłało 4 

dodatkowych pracowników 

Pan Biś powiedział, że zapobiegać trzeba wcześniej a ludzie zasypali rowy i teraz się dziwią, 

że ich zalewa 

Pan Sikoń zauważył, że koszenie poboczy jest dosyć nieudolne i wykoszone są jedynie góry 

rowu a wszystko w środku zostaje 

Pani Klag zapytała odnośnie drogi polnej należącej do trzech sołectw 

Pani Kusior powiedziała, że to właśnie Pan Śledź nieustannie niszczy tą drogę i Wola 

Radłowska z własnych pieniędzy nie będzie dokładać 
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Pan Pajdo poprosił o naprawę chodnika po usuniętej topoli oraz cmentarz w Wał-Rudzie 

Pan Burmistrz odpowiedział, że po okresie gwarancyjnym przekażemy to powiatowi 

Pan Burmistrz podziękował kandydatom na sołtysów, którzy zgłosili się do wyborów. 

Pani Wódka podziękowała w imieniu sołtysów i życzyła wszystkim zwycięstwa 

 

Pan Kapera poprosił radnych Rady Miejskiej w Radłowie nad przygotowaniem raportu po 

przeglądzie remiz Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Radłów 

 

Pan Przewodniczący zakończył obrady IX Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

Agnieszka Pochroń                                                                           Piotr Kapera  


